
176  |  Vrije tijd  |  haiQu magazine

Koninklijke Wielerclub De Zeemeeuw: kan het plechtstatiger 

klinken? Deze wielervereniging, die vorig jaar zijn 90e 

verjaardag vierde, kan terugblikken op een rijkgevulde 

geschiedenis, vol met Belgische en wereldkampioenen. 

Voorzitter Bernard Dedeckere blikt terug én vooruit. “We 

hebben de naam Koninklijke zéker verdiend.”

Wielerclub De Zeemeeuw: vive le vélo!

“ Onze club is een kweekvijver voor 
wereldkampioenen”

“ Mooi hoe Groep Caenen
 durft investeren in de 
 ‘eigen’ jeugdproducten”
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“KVC De Zeemeeuw kan je natuurlijk 
niet samenvatten in één artikel. Als 
je alleen al naar ons palmares van 
kampioenen sinds 1922 kijkt: Johan 
Museeuw bij de profs, Norbert De 
Decker in cyclocross, Ronny De Vos bij 
de militairen, enzovoort. Onlangs nog 
hebben we bij de nieuwelingen weer de 
nieuwe Belgische kampioen geleverd. 
Er heeft dus altijd heel veel talent in 
onze wielerclub gezeten. Tja, wat kan 
ik zeggen? Iedereen wordt hier met een 
koersvelo in de maag geboren zeker 
(lacht).”

Mikken jullie uitsluitend op de jeugd?
“Inderdaad. We zijn dus zeker geen 
wielervereniging voor amateurfi etsers 
op leeftijd of zo (lacht). Onze club heeft 
vier afdelingen. Van jong naar oud: de 
miniemen, aspiranten, nieuwelingen 
en juniors. Wie écht club minded is en 
daarna toch nog wil blijven, kan zich 
aansluiten bij de beloftes. Momenteel 
hebben we 74 jonge renners in onze 

ploeg. Daar zijn we heel tevreden 
mee – het is een brede basis om op te 
bouwen.”

Is de kust de ideale regio om te 
trainen op de fi ets?
“Aan de ene kant wel natuurlijk: je hebt 
hier altijd wind. Ofwel voor, ofwel tegen, 
ofwel in de zijkant, maar windstilte kan 
je hier vergeten. Aan de andere kant 
heb je hier helaas geen hellingen om 
te trainen, laat staan bergen. Voor de 
dichtstbijzijnde beklimming moeten 
we al naar de Kemmelberg gaan. Het 
gebeurt dus wel eens dat we daarheen 
fi etsen, de berg beklimmen en afdalen, 
en vervolgens terugkeren. Een goede 
training, me dunkt.”

Vanaf dit jaar is Groep Caenen jullie 
sponsor…
“En dat voor de komende drie jaar – 
we hebben de hoofdvogel afgesloten 
(lacht)! Serieus: ik vind dat een goede 
zaak: een grote speler aan de kust die 

durft investeren in de ‘eigen’ jeugdpro-
ducten. En het is ook geen toevals-
treffer dat ze voor een team in deze 
regio kiezen – zie maar eens hoe ze 
die andere sportieve trots van de kust, 
KV Oostende, ondersteunen! We zijn 
dus heel blij dat we vanaf dit jaar met 
de naam van Groep Caenen kunnen 
en mogen rondrijden. Ze zijn uiteraard 
altijd welkom om eens naar een koers 
te komen kijken.”

Zie je nog altijd evenveel talent 
binnen de jeugd als vroeger?
“Toch wel hoor. De KWC De Zeemeeuw 
heeft ook dit jaar enkele héél belof-
tevolle renners. Helaas zijn we ook 
wat talenten kwijtgeraakt aan andere 
ploegen (lacht). Maar daar moet je 
tegen kunnen. ’t Is zoals ik altijd zeg: 
hoop doet leven!”

Vrije tijd

“ Iedereen wordt hier 
 met een koersvelo 
 in de maag geboren”

Meer info:
Wielerclub De Zeemeeuw Oostende
www.kvcdezeemeeuw.be
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